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Nr AO.0012.3.00011.2023 

 

Protokół Nr 82 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie, 

które odbyło się 23 października 2023 r. o godz. 10.00 

w sali nr 306 w Urzędzie Gminy i Miasta w Kleczewie. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Nieobecna radna Dominika Woźniak. 

Ponadto, w posiedzeniu udział wzięli: 

Anna Skórzewska                                  - zastępca burmistrza, 

Beata Kozikowska                                 - skarbnik gminy Kleczew, 

Marta Sobczak                                       - kierownik referatu IGN, 

Magdalena Siupa                                   - dyrektor MGBP i MGOK w Kleczewie, 

Anna Jabłońska                                      - dyrektor OSiR w Kleczewie 

oraz członkowie Komisji Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska w składzie: 

Jarosław Maciejewski, Wojciech Krzywdziński. Halina Maciejewska, Jacek Pernal. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył 

przewodniczący komisji Marek Łuczak. Na wstępie stwierdził quorum (4 radnych 

potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności) i powitał wszystkich zebranych.  

 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Radni 4 głosami „za” przyjęli proponowany porządek obrad, który przedstawiał się 

następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie poszczególnych wniosków: 

a) dyrektora M-GBP w Kleczewie w sprawie zwiększenia dotacji podmiotowej 

na 2023 r.; 

b) dyrektora M-GOK w Kleczewie w sprawie zmniejszenia dotacji podmiotowej 

na 2023 r. 

4. Zaopiniowanie poszczególnych projektów uchwał: 

a) w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Miejsko-Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Kleczewie i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury        

w Kleczewie – w jedną samorządową instytucję kultury; 

b) w sprawie zaopiniowania propozycji cennika na 2024 rok za odzysk                  

i unieszkodliwienie odpadów z grupy „20…”- odpady komunalne łącznie         

z frakcjami gromadzonymi selektywnie; 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r.; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2023-2030. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 3a) Dyrektor M-GBP w Kleczewie Magdalena Siupa przedstawiła uzasadnienie do 

wniosku w sprawie zwiększenia dotacji podmiotowej na 2023 r. Wniosek o zmiany został 

złożony w celu zabezpieczenia środków finansowych w wysokości 15.000.00 zł na naprawę 

dachu. 

 

Przewodniczący Marek Łuczak zapytał, w którym roku ostatnio remontowano ten dach? 

Dyrektor M-GBP w Kleczewie Magdalena Siupa wyjaśniła, że naprawa dachu objęta jest 

jeszcze 8-miesięcznym okresem gwarancji, jednak z uwagi na brak kontaktu z firmą 

wykonującą tę naprawę, nie można jej w chili obecnej wykonać w ramach tej gwarancji.  

 

Radny Marian Kapela zapytał, czy były zabezpieczone środki finansowe na realizację tego 

zadania, na co dyrektor M-GBP odpowiedziała, że prawnik po analizie dokumentów jakie 

zostały mu przedstawione wyjaśnił, że ubezpieczenie obowiązywało w okresie wykonywania 

tej inwestycji.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 

 

Ad 3b) Dyrektor M-GOK w Kleczewie Magdalena Siupa przedstawiła uzasadnienie do 

wniosku w sprawie zwiększenia dotacji podmiotowej na 2023 r. Wniosek o zmiany został 

złożony w celu zabezpieczenia środków finansowych w wysokości 8.000,00 zł na naprawę 

dachu na budynku MGOK. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 

 

Ad 4a) Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Miejsko-Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Kleczewie i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Kleczewie –       

w jedną samorządową instytucję kultury. Powyższe uzasadnienie wraz z Aktem o połączeniu 

samorządowych instytucji kultury Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kleczewie oraz 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Kleczewie i Statutem Biblioteki - Centrum Kultury     

w Kleczewie stanowi załącznik do protokołu. Kierownik referatu IGN Marta Sobczak 

poinformowała, że pierwotnie nowo powstałą instytucję zamierzano nazwać „Biblioteczne 

Centrum Kultury”, jednak w trakcie wydawania opinii przez Krajową Radę Biblioteczną 

ustalono, że nazwą dla tej instytucji będzie Biblioteka - Centrum Kultury. Następnie 

poinformowała, że uzyskano następujące pozytywne opinie o połączeniu tych jednostek: 

a) 19 kwietnia 2023 r. od Wojewódzkiej Biblioteki Publicznej i Centrum Animacji 

Kultury w Poznaniu; 

b) 30 czerwca 2023 r. od Krajowej Rady Bibliotecznej; 

c) 2 sierpnia 2023 r. od Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Zofii Urbanowskiej               

w Koninie. 

Ponadto, 21 sierpnia 2023 r. Minister Kultury i Dziedzictwa Narodowego wyraził zgodę na 

połączenie tych jednostek, co w jego ocenie nie spowoduje uszczerbku w wykonywaniu 

dotychczasowych zadań Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kleczewie.  

 

W tym miejscu rozpoczęła się dyskusja.  

 



3 
 

1) Radny Marian Kapela nawiązując do organizacji Biblioteki zapytał, jaki jest cel 

utworzenia dodatkowej filii bibliotecznej w Centrum Kultury w Kleczewie? 

Kierownik referatu IGN Marta Sobczak odpowiedziała, że zakres organizacji biblioteki 

ustalany był przez dyrektor MGBP, w związku z powyższym głos zabrała dyrektor MGBP 

Magdalena Siupa. Wyjaśniła, że głównym założeniem utworzenia filii bibliotecznej                

w budynku MGOK w Kleczewie jest bliższa lokalizacja dla uczniów szkoły podstawowej 

oraz okolicznych mieszkańców. Kolejnym argumentem przytoczonym przez Panią dyrektor 

Magdalenę Siupę jest dostępność i udogodnienia dla osób niepełnosprawnych, dzięki 

możliwości skorzystania ze schodołazu. Następnie dodała, że w budynku MGOK odbywają 

się liczne zajęcia rozwijające, podczas których rodzice i opiekunowie przyprowadzające 

swoje dzieci będą mogli umilać sobie czas w bibliotece. Nawiązując do organizacji pracy 

personelu poinformowała, że skład osobowy pracowników pozostanie na tą chwilę bez zmian. 

Będą oni rotowani między filiami. Nadmieniła także, że jednemu pracownikowi kończy się 

umowa i ze względu na budżet trwają rozmowy o kontynuacji zatrudnienia. 

 

2) Radny Jacek Pernal poinformował, że w jego ocenie, w wyniku połączenia tych 

instytucji, powstaje nowy podmiot, w związku z czym, należy ogłosić nowy konkurs 

na stanowisko dyrektora.  

Kierownik referatu IGN Marta Sobczak wyjaśniła, że zgodnie ze Statutem Biblioteki-

Centrum Kultury w Kleczewie dyrektora B-CK powołuje i odwołuje Burmistrz Gminy             

i Miasta Kleczew w trybie określonym w przepisach ustawy o organizowaniu                           

i prowadzeniu działalności kulturalnej.  

 

3) Przewodniczący Marek Łuczak zapytał, kto będzie prowadził rozliczenia finansowe, 

na co kierownik Marta Sobczak odpowiedziała, że obsługą administracyjno-księgową 

pełnić będzie Centrum Usług Wspólnych w Kleczewie, na podstawie umowy 

świadczenia usług. 

 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Ad 4b) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji cennika na 2024 rok za odzysk                  

i unieszkodliwienie odpadów z grupy „20…”- odpady komunalne łącznie z frakcjami 

gromadzonymi selektywnie. Powyższe uzasadnienie wraz z proponowanym cennikiem przez 

Miejski Zakład Gospodarki Odpadami Komunalnymi w Koninie stanowi załącznik do 

protokołu. Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski zaznaczył, że w pozycji odpadów 

komunalnych niesegregowanych (zmieszanych) cena nie ulega zmianie i wynosi 320 zł/Mg. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Ad 4c) Skarbnik gminy Kleczew Beata Kozikowska szczegółowo przedstawiła objaśnienia do 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Ponadto, wniosła o wprowadzenie 

autopoprawek w następującym zakresie: wydatki inwestycyjne w dziale transport i łączność, 

gdzie zmniejsza się plan wydatków na zadanie „Opracowanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej na budowę ścieżki pieszo rowerowej wzdłuż drogi powiatowej, na odcinku 

Adamowo-Budzisław Kościelny” oraz zwiększa się plan wydatków w dziale oświata na 

montaż klimatyzacji w salach lekcyjnych w Szkole Podstawowej w Sławoszewku na kwotę 

15.000,00 zł. Pozostałe autopoprawki dotyczą zmian w dochodach i wydatkach bieżących. Są 
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to: zwiększenie dotacji o kwotę 5.232,00 zł na dodatkowe zadania oświatowe w związku         

z kształceniem obywateli z Ukrainy, kwota 22.659,00 zł na prowadzenie i realizację ustawy 

prawo o aktach stanu cywilnego i ewidencji ludności, a także kwota 16.800,00 zł na wypłatę 

dodatków dla pracowników socjalnych. Ponadto, zgodnie z ustawą o pomocy społecznej od 

wojewody otrzymano kwotę w dziale rodzina (w wysokości 1.545,00 zł w ramach ustawy       

o pomocy państwa w wychowaniu dzieci na wypłatę świadczeń tzw. 500+), oraz środki na 

realizację zadań Karta Dużej Rodziny w wysokości 1. 683,00 zł. Ponadto, w dziale ochrona 

środowiska dokonano zmian przesunięcia środków z usług na szkolenia. Zmiana ta związana 

jest z wcześniej wprowadzonym do budżetu programem „Życie po węglu” i dotyczy wysłania 

doradcy klimatycznego na szkolenie realizowane przez województwo wielkopolskie.  

Ostatnia zmiana w dziale kultura fizyczna dotyczy zwiększenie wydatków o kwotę 20.000,00 

zł, na rzecz Ośrodka Sportu i Rekreacji, w związku z organizacją gali boksu.  

 

Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski nawiązując do remontu świetlic wiejskich, 

wyjaśnił, że aktualnie trwają remonty w  świetlicy wiejskiej w Sławoszewku, polegające na 

malowaniu ścian w pomieszczeniu głównym i przygotowywaniu parkietu do cyklinowania. 

 

Dyrektor OSiR Anna Jabłońska przedstawiła wyjaśnienie do wniosku złożonego na kwotę 

114.000,00 zł. Wyjaśniła, że wnioskowana kwota przeznaczona będzie m. in. na: remont 

domków letniskowych na Trębach Starych, remont pomostu i zakup kosiarki. 

 

Zastępca burmistrza Anna Skórzewska nawiązując do organizacji gali boksu szczegółowo 

przedstawiła plan imprezy. Wyjaśniła, że gala zostanie połączona z koncertem rapera 

„TEDE”. Zaznaczyła, że od godz. 18.00 wstęp będzie biletowany, a sprzedaż biletów 

prowadzić będzie MGOK w Kleczewie.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Ad 4d) Skarbnik Gminy Kleczew Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na 

lata 2023-2030. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Ponadto, na wniosek 

burmistrza wniosła o wprowadzenie 2 autopoprawek. Pierwsza związana jest z opracowaniem 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej na budowę ścieżki pieszo rowerowej wzdłuż drogi 

powiatowej, na odcinku Adamowo-Budzisław Kościelny, a druga dotyczy budowy sieci 

wodno-kanalizacyjnej z odtworzeniem drogi w Józefowie wraz z rozbudową hydroforni        

w Budzisławiu Kościelnym.   

 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Ad 5. Wolne wnioski. 

 

1) Przewodniczący  Marek Łuczak zapytał czy Kino „Zachęta” w Kleczewie czynne jest 

codziennie? 

Dyrektor MGOK Magdalena Siupa wyjaśniła, że dni otwarcia kina uzależnione są od wykupu 

licencji na filmy premierowe. 
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2) Radny Jacek Tylman poprosił o udzielenie informacji na temat zysków Kina 

„Zachęta” w Kleczewie. 

Dyrektor MGOK Magdalena Siupa zobowiązała się przygotować na kolejne posiedzenie 

Komisji Budżetu i Finansów raport finansowy dotyczący zysków Kina „Zachęta”. 

 

3) Przewodniczący Marek Łuczak zapytał, czy kwota jaką gmina Kleczew otrzymała na 

rozdysponowanie w związku z wyborami do Sejmu i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej 

była adekwatna do poniesionych kosztów na ten cel? 

Sekretarz Gminy Kleczew Marta Sobczak odpowiedziała, że gmina Kleczew otrzymała 

wystarczającą kwotę pieniędzy, która w całości została wykorzystana m. in. na: utworzenie      

i wyposażenie nowych lokali wyborczych.    

 

Ad 6. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji stwierdzając, iż porządek obrad został wyczerpany, podziękował 

wszystkim za udział i zamknął posiedzenie. 

 

 

                                                                              Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów                           

                                                                                                Rady Miejskiej w Kleczewie 

 

                                                                                                           Marek Łuczak 

 

 

Protokolant:   

Milena Pawlaczyk 
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